
Vi I loögorf öreningen Dungen

Protokoll fört vid ordinarie årsmöte med Villaföreningen Dungen,

den 21 oktober 2014, Magasinet Juringe gård

1. Stämmans öppnande

Mötet öppnades av Göran Lidgren som hälsade de närvarande välkomna.

2. Justering av röstlängd

Kontroll av röstlängden gjordes och det konstaterades att 24 fastighetsägare var

representerade, varvid stämman konstaterade att den var beslutsmässig (21 av

28 krävs enligt stadgarna).

3. Val av stämmofu nktionärer

Ordförande att leda stämman: Göran Lidgren

Sekreterare att föra protokoll: Erik Lindquist

Rösträknare, att jämte ordförande justera protokollet: Kicki Hellmark och

Krystyna Muszynska.

4. Frågan om mötet utlysts i behörig ordning

Mötet förklarades behörigt utlyst.

E Dagord n i ngens faststäl lande

Föreslagen dagord ningen faststäl ldes



6. Rapporter

Gruppavtal för bredband från ComHem

Arbetsgruppen bestående av Arne Lindqvist, Patrik Holsti och Magnus Hansson

presenterade förslag om ett gruppavtal gällande bredband för Dungen. Stämman

beslöt att arbetsgruppen skickar ut en intresseför'frågan till Dungens medlemmar.

Tillsättning av poster i Dungen

Sex olika förslag presenterades av arbetsgruppen bestående av Kicki Hellmark,

Erik och Katarina Lindquist. Stämman beslöt att anta fÖrslag nr. 2.4 dvs en

rotaterande tillsättning av posterna (se Bilaga 1). Förslaget innebär att Arne

Linqvist sitter som kassör ett år till.

Notera att efter höststämman har mindre justeringar gjorts i gruppindelningen med

mål att få till en jämnare fördelning.

Arbetsgruppen arbetar vidare med att se över stadgarna, så de passar den

antagna modellen av tillsättningen, samt uppdragsbeskrivningar for de olika

posterna till nästa vårstämma.

Skrivelse angående buller

Ordforande redogjorde för den skrivelse föreningen skickat till kommunen

angående störande buller i området. Skrivelsen är föranledd av det

åtgärdsprogram för omgivningsbuller 2015-2019 som kommunen skickat på

remiss.

7. Höststädning

Föreslaget datum, den 8 november, godkändes av stämman. För utspisningen

ansvarar fam. Ryberg/Strideberg, hus 17.
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8. övriga frågor

- Arne redogjorde för ekonomin och meddelade att vi har de marginaler som

vi önskar inför kostnader för snöröjning i vinter.

- 50 års kalas nästa år! En festkommitt6 utses vid nästa vårstämma.

9. Stämmans avslutande

Ordförande tackade samtliga närvarande och förklarade mötet avslutat.
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